
Protokoll fra Jubas landsmøte 2023 
Tid:  20-22.september 2023 
Sted:  Gulsrud leirsted 
 

1.  Åpning 
Landsmøtet ble åpnet kl. 10.00 på lørdag av nestleder Ole Martin Ringdal Oldervik og 
styreleder Katrine Engen.  
 

2. Konstituering 
a.   Godkjenning av delegater 
Ved opprop av delegater, gjester og ansatte var følgende til stede: 
Delegatnr. Navn Tilhørighet stemmerett 

1 Unni Kristiansen Juba Bryn ja 
2 Inger Olsbu Juba Grorud ja 
3 Annlaug Fludal Juba Haugaland ja 
4 Jorun Taje  Juba Redalen ja 
5 Malin Ødegård Juba Redalen ja 
6 Arne Kjørstad  Juba Redalen ja  
7 Anette Hasle Berg Juba Sandefjord ja 
8 Ole Hans Fjellvang Juba Sandefjord ja 
9 Inger Marie Fjellvang Juba Sandefjord ja 

10 Thorvald Lilleås  Solerød Jubateater  ja 
11 Linnea Lilleås Solerød Jubateater  ja 
12 Helene Fjellvang Solerød Jubateater ja 
13 Grethe Wiik  Skogblomsten Juba ja 
14 Roy Hagen Skogblomsten Juba ja 
15 Aud Olsbu Juba Sneklokken ja 
16 Ana Valentina Ahmed Juba Stovner ja 
17 Ruth Emilie Bråten Juba Undris ja 
18 Sander Fjellvang  Juba Undris ja 
19 Kristine Bråten Vestfold og Telemark krets ja 
20 Hans Erik Skoglund Jubaklubben Øens Blomst  ja 
21 Monica Skoglund Jubaklubben Øens Blomst  ja 
22 Katrine Engen Styreleder ja 
23 Ole Martin Ringdal Oldervik Nestleder  ja 
24 Stine Nathalie Bergsmark Styremedlem ja 
25 Gjertrud Fludal Styremedlem ja 
26 Cecilie Kristiansen Styremedlem ja 
27 Eli Kjønsberg Ansatt Juba nei 
28 Rune Mikkelvik Ansatt Juba nei 
29 Hugo Brekken Ansatt Juba nei 
30 Ida Bråten Møteleder nei 



 
  
Vedtak: Samtlige frammøtte delegater fra avdelinger og kretser ble godkjent.  
Delegatene har tale-, stemme og forslagsrett. Øvrige frammøtte har tale- og forslagsrett. 

 
b.  Godkjenning av forretningsorden 
Vedtak: Det utsendte forslag til forretningsorden ble godkjent. 
 
c.  Valg av møteleder 
Vedtak: Ida Braaten ble valgt som møteleder. 
 
d.  Valg av to referenter 
Vedtak: Unni Kristiansen og Rune Mikkelvik ble valgt som referenter. 
 
e.  Valg av to representanter til å skrive under protokollen 
Vedtak: Grethe Wiik og Thorvald Lilleås ble valgt til å skrive under protokollen. 
 
f.  Valg av redaksjonskomite 
Vedtak: Gjertrud Fludal, Anette Hasle Berg og Jorun Taje ble valgt til 
redaksjonskomite. 
 
g.  Valg av tellekorps 
Vedtak: Monica Skoglund og Malin Ødegård ble valgt til tellekorps. 
 

 
3. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste er godkjent. Kontrollkomiteens innstilling legges til som 
punkt 4c 

 
 

4. Årsmeldinger 
a.   Årsmelding 2021 
Stine Bergsmark la fram årsmeldingen. 
b.  Årsmelding 2022 
Stine Bergsmark la fram årsmeldingen. 
c.  Kontrollkomiteens innstilling 
Ole Hans S. Fjellvang la fram kontrollkomiteens innstilling. 
 
Følgende hadde ordet under debatten: 
Anette Hasle Berg bemerket at Hvit jul er et samarbeid mellom IOGT, Juvente og Juba, 
det bør ikke stå at vi deltar på IOGTs aksjon. 
Monica Skoglund påpekte at Juniorleiren 2022 hadde ca. 170 deltakere, ikke bare 100 
som det står i rapporten. Hun lurte også på om det bør stå mer i årsmeldingene om 
aktivitetene på leirene. 



Annlaug Fludal ønsket svar på hva har vi gjort rett siden medlemstallet nå har blitt så 
høyt. 
Ole Hans Fjellvang bemerket at det bør stå at Mari Skjerden slutter som ansatt i Juba, 
hun er fortsatt aktiv. I listen over avdelingene står det feil navn, det heter Juba Undris, 
ikke Juba Undrumsdal. Det mangler også informasjon om digitale ledersamlinger som 
er gjennomført. 
Unni Kristiansen påpekte at IOGT Internasjonal endret navn til Movendi før 2021, det 
bør rettes opp til Movendi i begge årsmeldingene. 
Gjertrud Fludal svarte på Annlaugs spørsmål: Avdelingene har fått i gang aktiviteter 
igjen etter pandemien, dessuten har vi fått i gang flere nye lag. Dårlig økonomi i 
samfunnet generelt har kanskje ført til at flere velger våre billige aktiviteter. 
 
Vedtak: Årsmeldingene fra 2021 og 2022 ble godkjent med de endringer og tillegg som 
ble fremmet. Kontrollkomiteens innstilling ble tatt til etterretning. 
 
 

5. Regnskap og revisjonsberetning 
a.   Regnskap for 2021 
Aktivitetsregnskap for 2021 inkludert balanse og noter ble presentert av Ole Martin 
Ringdal Oldervik. 
b.  Regnskap for 2022 
Aktivitetsregnskap for 2022 inkludert balanse og noter ble presentert av Ole Martin 
Ringdal Oldervik. 
 
Spørsmål til regnskapet: 
Anette Hasle Berg lurte på hvorfor kontordrift økte så mye i 2022. Eli Kjønsberg svarte 
at dette var beskrevet i noter. 
Unni Kristiansen lurte på hvorfor det var så mye kontordrift på kulturverksted og 
aktivitetsleir. Eli svarte at leieutgiftene på disse aktivitetene ble ført under kontordrift. 
Ole Hans Fjellvang mente at dette burde vært ført som en egen post på aktivitetene, ikke 
som kontordrift. 
 
Vedtak: Regnskapene fra 2021 og 2022 ble godkjent. Revisors beretninger for de to 
årene ble tatt til etterretning. 
  
 

6. Innkommende saker 
a. Sentralstyrets forslag til vedtektsendringer ble lagt frem av Gjertrud 
Fludal:  

 
• Endre paragraf 3, punkt 2 fra: «Medlemmer skal i prioritert rekkefølge være 

tilknyttet et lag, en krets, en region eller være tilsluttet organisasjonen direkte inndelt 
etter fylket.»  
Til:  
«Medlemmer skal i prioritert rekkefølge være tilknyttet ett lag, én krets, én region 
eller være tilsluttet organisasjonen direkte inndelt etter fylket.»  



Ole Hans Fjellvang ønsker at det skal være mulig å være medlem to steder, i forhold 
til lokal kontingent. 
Ole Martin Ringdal Oldervik svarte at medlemsregisteret er oppbygd slik at man bare 
kan være ett sted, og offentlige regler sier at det bare kan være tellende ett sted. 
Monica Skoglund og Unni Kristiansen mente at andre organisasjoner klarer å 
registrere medlemskap i flere lokallag. Eli Kjønsberg sa at administrasjonen skal se 
på hvordan dette praktisk kan løses. 
 
Vedtak: Forslaget fra sentralstyret ble enstemmig vedtatt. 
 

• Endre paragraf 4, punkt 2 fra: «Alle med faste styre- og instruktørverv i Juba skal 
levere politiattest til sentralleddet ved første valg / kurs eller ved endring av rolle i 
organisasjonen.»  
Til:  
«Alle med faste styre- og instruktørverv i Juba skal levere politiattest til sentralleddet 
ved første valg / kurs eller ved endring av rolle i organisasjonen. Andre personer over 
15 år som deltar i Juba-aktivitet, og ikke har levert politiattest, skal som hovedregel 
ikke være alene med andres barn.»  
 
Anette Hasle Berg påpekte at man ikke får ny politiattest ved endring av rolle i 
organisasjonen, så lenge det er samme organisasjonsnummer. 
Gjertrud Fludal svarte at det var ment ved endring i organisasjonsnivå, fra lokalt til 
sentralt, og at det da vil være forskjellige organisasjonsnummer. 
Inger Olsbu mente at det ikke er greit å skaffe en politiattest for en 15-åring som skal 
vare resten av livet – det er mye som kan endre seg etter det. 
Hans Erik Skoglund lurte på setningen «andre personer over 15 år» – kan vi ikke få 
foreldre til å kjøre til aktivitet hvis de da blir alene voksne i bilen? 
Gjertrud Fludal mente at ved kjøring til aktivitet regnes det vel ikke som å være alene 
hvis det er mange som kjører til samme sted. Hjelpeledere uten politiattest bør ikke 
være alene med barn. 
Anette Hasle Berg mente den nye setningen bør endres, her kan det være ulovlig for 
to 15-åringer å være alene sammen på et Juba-arrangement. 
Monica Skoglund foreslo at dette sendes over til redaksjonskomiteen. 
Grethe Wiik foreslo at det endres til «Andre personer over 15 år med lederansvar og 
som deltar i Juba-aktivitet osv» 
Inger Olsbu foreslo at det skal skilles mellom hjelpeleder og leder i laget, slik at man 
kan søke om ny politiattest når de er blitt eldre. 
 
Innstilling fra redaksjonskomiteen: 
Forslaget fra Inger Olsbu oversendes administrasjonen og sentralstyret. 
Ny ordlyd på paragraf 4, punkt 2: 
«Alle med faste styre- og instruktørverv i Juba skal levere politiattest til sentralleddet 
ved første valg / kurs eller ved endring av rolle i organisasjonen. Personer over 15 år 
med lederansvar som deltar i Juba-aktivitet, og ikke har levert politiattest, skal som 
hovedregel ikke være alene med andres barn.» 
 
Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
 
 



• Endre paragraf 5, punkt 6 fra: «Alle medlemmer som har betalt kontingent 
inneværende eller siste år kan sende inn saker som skal behandles på landsmøtet. 
Kun lokallag som har sendt inn årsrapport i landsmøteåret har stemmerett på 
landsmøtet.» 
Til:  
«Alle medlemmer som har betalt kontingent inneværende eller siste år kan sende inn 
saker som skal behandles på landsmøtet. Kun lokallag som oppfyller kravene til et 
lokallag definert i § 8 har stemmerett på landsmøtet. Lokallag som er stiftet i 
landsmøteåret kan få stemmerett om de har sendt inn oppstartsrapport senest 3 
måneder før landsmøtet.  
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

• Endre paragraf 8, punkt 4 fra «Årsmøtet er lokallagets øverste myndighet og 
gjennomføres ordinært innen utgangen av mai hvert år.»  
Til:  
«Årsmøtet er lokallagets øverste myndighet og gjennomføres ordinært innen 
utgangen av mai.»  
Forslag fra Ole Hans Fjellvang «Lokallagets årsmøte holdes innen utgangen av 
april.» Begrunnelse: årsmøtet kan ellers ikke behandle årsrapporten hvis den ikke 
sendes inn før 1.mai. 
 
Vedtak: Forslaget fra Ole Hans Fjellvang ble enstemmig vedtatt. 
 

• Endre paragraf 8, punkt 9 fra: «Lokallagsstyret skal sende inn årsrapport til 
sentralleddet innen 1. mai.»  
Til:  
«Lokallagsstyret skal rapportere inn minst én medlemsrettet aktivitet, årsmøte, 
medlemstall og regnskap til sentralleddet innen 1. mai. Nyopprettede lokallag stiftes 
ved å rapportere oppstartsmøte og medlemstall til sentralleddet, og godkjennes av 
sentralstyret.» 
Forslag fra Anette Hasle Berg: «Lokallagsstyret skal i sin årsrapport rapportere 
inn minst én medlemsrettet aktivitet, årsmøte, medlemstall og regnskap til 
sentralleddet innen 1. mai. Nyopprettede lokallag stiftes ved å rapportere 
oppstartsmøte og medlemstall til sentralleddet, og godkjennes av sentralstyret.» 
 
Vedtak: Forslaget fra Anette Hasle Berg ble enstemmig vedtatt. 

 
 b. Organisering av aktivitetsleir 

Saken ble lagt fram av Gjertrud Fludal. 
 
Aktivitetsleiren arrangeres årlig. Den skal ha en leirkomite bestående av frivillige, voksne 
medlemmer. Komiteen utpekes av sentralstyret. Det skal være et mål at leiren er 
selvbærende økonomisk. Jubas sentralledd kan garantere for et eventuelt underskudd 
inntil en årlig, fastsatt sum, dersom Aktivitetsleiren har en arrangementskomite der det 
er minimum en leder og en økonomiansvarlig. Et eventuelt overskudd settes av til neste 
leir. Det er et mål at leiren etter hvert skal ha en egen buffer til å ta eventuelle 
underskudd fra. Komiteen er hovedansvarlig for økonomisk planlegging, søknader og 
tilskudd, planer for leiren generelt og fremdrift. Komiteen er forpliktet til å rapportere til 
sentralleddet. 



 
Monica Skoglund kommenterte at det er godt at denne leiren endelig går i overskudd. 
Gjertrud Fludal svarte at det bare er de to leirene under/rett etter pandemien som har 
gått så mye i underskudd. 
Katrine Engen ønsket at begge leirene bør få en fast bevilgning fra Juba sentralt, siden 
det er stadig vanskeligere å få leirene til å gå i null. 
 
Vedtak: Sentralstyrets forslag ble vedtatt.  

 
 c. Uttalelse fra landsmøtet 

Annlaug Fludal ønsket at landsmøte skal komme med en uttalelse fra møtet (resolusjon) 
om temaet barn som en alkoholfri sone. Annlaug Fludal og redaksjonskomiteen foreslo 
følgende uttalelse fra landsmøtet: 
 
Skap gode aktiviteter for barn! 
Mange organisasjoner har et gjennomtenkt forhold til bruk av alkohol og andre 
rusmidler når man er sammen med barn og unge. I mange tilfeller blir dette signalisert 
tydelig til deltakende foreldre og ledere som for eksempel er med barna på tur i regi av 
idrettslaget, korpsgruppen eller skoleklassen. Andre organisasjoner har en ikke-bevisst 
holdning til dette, noe som kan skape usikkerhet om «hva som er lov». I ekstreme 
tilfeller har de voksne lederne hatt nok med å holde styr på seg selv. 
Barneorganisasjonen Juba oppfordrer alle som lager aktivitet for barn og unge om å ha 
null-grense for bruk av alkohol og andre rusmidler der barn er til stede. Dette må 
snakkes om slik at alle kjenner reglene rundt dette. Sammen kan vi lage gode 
aktivitetsarenaer for barn og unge. 
 
Uttalelse fra Jubas landsmøte 23.-24. september 2023 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
 

7. Politisk program 
Ingen endringer foreslått i politisk program. 
 
Hans Erik Skoglund spurte om vi ikke burde ha en mening om tobakk også, spesielt 
siden så mange nå har gått over til snus. 
Ole Martin Ringdal Oldervik svarte at styret ikke har tenkt på dette siden tobakk ikke 
lenger har vært sett på som så aktuelt. 
Annlaug Fludal mente at vi ikke har hatt dette med som et punkt historisk, dette bør 
heller overlates til andre. 
Hans Erik Skoglund svarte at iallfall i IOGTs Juniorforbund var det tydelig at de også var 
imot tobakk. 
Ordstyrer oppfordret til å komme med skriftlig forslag, så kan det vedtas senere i møtet. 
 
 
 



Forslag fra Hans Erik Skoglund, Nytt avsnitt:  
«Tobakk og snus: Vi ønsker et samfunn uten helsemessige problemer som følge av 
bruk av tobakk og snus.» 
Forslaget ble oversendt til redaksjonskomiteen, som kom med følgende innstilling: 
Forslaget avvises. Dette er dekket av andre organisasjoner, og et mindre problem enn det 
var før. Juba bør prioritere alkohol og narkotika som sine politiske saker. 
 
Vedtak: Politisk program videreføres uten endringer.   

 
 
8.  Arbeidsplan 2024-2025 

Sentralstyrets forslag til arbeidsplan ble lagt frem av Katrine Engen og Cecilie 
Kristiansen. Det ble gruppearbeid om arbeidsplanen, og gruppene la fram hva de hadde 
diskutert. Flere skriftlige forslag ble lagt fram, og disse ble behandlet av 
redaksjonskomiteen. 
 
Forslag 8.1 fra delegat 14 Roy Hagen 
Under overskrift Informasjon 
«I tillegg til 1-2 utgaver av Juba-bla så sendes et enklere infoskriv digitalt ut til alle 
medlemmer på vår og høst» 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
Endre punkt 37 «Juba-bla’ – 1-2 utgivelser i året.» til «Aktivitetsplan – sendes 
medlemmene 1 gang i året» 
Endre punkt 45 fra «Foreldreinformasjon. Foreldreside i Juba-bla’ og brosjyre til 
foreldre ved innmelding.» til «Foreldreinformasjon. Informasjon på nettsidene og 
brosjyre til foreldre ved innmelding.» 
Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag ble vedtatt. 
 
Forslag 8.2 fra delegat 2 Inger Olsbu 
Under overskrift Informasjon, legge til nytt punkt 
«Presentasjon av lokallag, ukens lag, hvert lokallag presenteres gjennom året. Etter at 
alle lag har blitt presentert, starter man på nytt.» 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
Under overskrift Informasjon, legge til nytt punkt mellom 42 og 43 
«Presentere hvert lokallag en gang i året i sosiale medier.» 
 
Ole Hans Fjellvang lurte på om dette bare skal leses av foreldre, siden de fleste Juba-
medlemmer ikke har lov til å være på sosiale medier. 
Gjertrud Fludal foreslo at redaksjonskomiteens tekst skal endres til «Presentere hvert 
lokallag en gang i året i digitale plattformer.» 
Monica ønsket at det skal stå hvilke uker de forskjellige lokallag skal legge ut dette.  
Dette ble ikke lagt inn som forslag. 



Gjertrud svarte at siden ikke alle lokallag svarer, bør det ikke legges så detaljert i 
arbeidsplanen. 
Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag med endringen fra Gjertrud Fludal ble vedtatt.  

 
Forslag 8.3 fra gruppe 4 (delegat 4, 8, 12, 16, 20, 24) 
Skolering og oppfølging: 
Tettere oppfølging spesielt til nye ledere. Mye taus kunnskap. 
Eksempel: Fadderordning, Skal ta kontakt før et styremøte 
Strukturere medlemssiden på juba.org 
Vanskelig å få tilgang til de dokumentene man trenger 
Bank: 
Aktivitetstips 
Maler 
Søknadstips» 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
Vi har snakket med delegat 8 og trukket ut to punkter: 
Under Organisasjon, Lagsoppfølging, nytt punkt mellom 52 og 53 «Tett oppfølging av 
lokallagsledere, spesielt nye ledere.» 
Under Organisasjon, Synlighet, nytt punkt mellom 67 og 68 
«Strukturere medlemssiden på Jubas hjemmeside» 
Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag ble vedtatt. 
 
Forslag 8.4 fra delegat 7 Anette Hasle Berg 
Under overskriften Organisasjon, Sentrale og regionale arrangement, legge til nytt punkt 
mellom 64 og 65 
«En helgesamling for hjelpeledere per år» 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
Forslaget vedtas. 
Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling ble vedtatt. 
 
Forslag 8.5 fra delegat 8 Ole Hans Fjellvang 
Under overskrift Organisasjon, Sentrale og regionale arrangement, endre punkt 65. 
Endre «Det skal arrangeres lederkurs det året det ikke er landsmøteår.» til «Lederkurs 
hvert år» 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
Forslaget avvises, med grunnlag i budsjettvedtak. 
Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling ble vedtatt. 
 
Forslag 8.6 fra gruppe 4 (delegat 4, 8, 12, 16, 20, 24) 
«Styret ser på organisasjonsstrukturen med krets og regionsledd med mål om vedtak på 
neste landsmøte» 
 



Redaksjonskomiteens innstilling: 
Under overskrift Organisasjon, ny deloverskrift mellom punkt 65 og 66 
«Organisasjonsstruktur: Styret ser på organisasjonsstrukturen med krets og 
regionledd med mål om vedtak på neste landsmøte» 
Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag ble vedtatt. 
 
Forslag 8.7 fra delegat 13 med flere (gruppe 1) 
Under overskrift Politikk, endre punkt 86 
Endre fra «Fremme barn som alkoholfri sone» til «Fremme alt samvær med barn som 
alkoholfri sone.»  
 
Redaksjonskomiteens innstilling:  
Under overskrift Politikk, endre punkt 86 til 
«Bevisstgjøre at det ikke skal drikkes alkohol der barn er til stede.» 
Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag ble vedtatt. 
 
Forslag 8.8 fra delegat 7 Anette Hasle Berg 
Under overskriften Samarbeid, endre punkt 91 
Endre fra «Det skal legges til rette for overgangen mellom Juba og Juvente.» til «Det 
skal tilrettelegges for å beholde ungdom i Juba og informeres om Juvente.» 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
Endre punkt 91 til «Det skal informeres om Juvente, og søke samarbeid der det er 
naturlig.» 
Punktet om å tilrettelegge for å beholde ungdommer i Juba sendes til sentralstyret og 
oppfordres til å vektlegge i strategien for å finne og utvikle ledere. 
Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag ble vedtatt. 
 
Forslag 8.9 fra delegat 21 Monica Skoglund 
Jubabutikk på Juba.org 
Lage en egen fane på nettsiden der en presenterer Juba-produkter. Beregne porto, 
selvsagt. 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
Oversendes til administrasjonen og sentralstyret. 
Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling ble vedtatt. 
 
Forslag 8.10 fra delegat 10 Thorvald Lilleås 
Mulighet til å laste opp media fra diverse aktiviteter 
 
Redaksjonskomiteens innstilling: 
Sendes til administrasjonen og sentralstyret. 
Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling ble vedtatt. 

 
Vedtak: Arbeidsplanen ble vedtatt med de nevnte endringene. 



 
  

9.  Budsjett 2024-2025 
Gjertrud Fludal la fram forslaget til budsjett for 2024 og 2025. 
 
Forslag fra Monica Skoglund: Større egenbetaling under aktiviteter som helgeturer, (for 
ungdommer) der lagene /jubalagene sponser betalingene. Gjerne annen tekst. 
Forslag fra Anette Hasle Berg: Dele post Kontordrift i Kontor og Leie av lokaler. 
Eli Kjønsberg nevnte at omtrent det eneste punktet som kan kuttes i, er Juba-bla. Dette 
koster ca 45.000 pr nummer. 
Forslag fra Monica Skoglund: Kutte i posten «Juba-bla’». Bruke penger på andre 
aktiviteter i stedet. Kr 70.000 til leder/ungdomssamling og kr 20.000 til oppdatering av 
juba.org.  
Annlaug Fludal foreslo at man går ned til 1 nummer pr år og heller sender noe annet til 
de som ikke er med på andre aktiviteter. 
Ole Hans Fjellvang sa at de som ikke er med i lokallag, har Junix som et tilbud. 
Rune Mikkelvik orienterte om at Junix ikke lenger er et tilbud, dette sendes ikke ut 
lenger. 
Ole Hans Fjellvang mente at eventuelt tilskudd til leiren bør man vite før leirens budsjett 
fastsettes. 
Forslag fra Gjertrud Fludal: På slutten av året tildeles leirene et tilskudd som er regnet ut 
basert på årsresultatet. 
Ana Valentina Ahmed foreslo at det sendes ut spørsmål til alle medlemmer om de ønsker 
å motta Juba-bla’. Eli Kjønsberg svarte at det er sendt ut, men de fikk ingen svar. 
Etter en pause la styret fram følgende forslag:   
Fjerner 60.000 fra Rekvisita, trykksaker og publikasjoner.   
Denne summen legges på Arrangementer, landsmøte og konferanse til en 
ungdomssamling.   
Dette betyr at Juba-bla legges ned helt, men at det sendes ut informasjon om hva som 
har skjedd og hva som skal skje ved begynnelsen av året. Oppfordres til å søke støtte fra 
lokalavdelinger og kretser til arrangementer og samlinger. 
Aud Olsbu mente at hvis det søkes støtte også fra sentralt hold, da blir det ikke noe igjen 
når vi fra lokalt hold søker støtte til leir. 
Gjertrud Fludal presiserte at her er det snakk om å søke Jubas egne lokallag om støtte til 
f.eks. Kulturverksted. 
 
Vedtak: Budsjettet ble vedtatt med følgende endringer: 60.000 fra Rekvisita, 
trykksaker og publikasjoner, samme sum legges på Arrangementer, landsmøte og 
konferanse. Det legges til som en note til budsjettet: Det oppfordres til å søke midler 
internt til sentrale arrangementer.  Styret gis fullmakt til å endre budsjettet etter 
tilskudd. 
 

 
 
 



10.  Valg 
Ida Braaten presenterte valgkomiteens forslag til sentralstyret, kontrollkomite og 
valgkomite. 

  
a.    Sentralstyre 

Leder  Hilde Barene Rivera, Åsane Bergen (ny) 
Styremedlem Ole Martin Ringdal Oldervik, Trondheim (gjenvalg) 
Styremedlem Stine Bergsmark, Helgøya (gjenvalg) 
Styremedlem Åslaug Vaksdal, Askim (gjenvalg) 
Styremedlem Cecilie Kristiansen, Bryn Oslo (gjenvalg) 
Styremedlem Katrine Engen, Redalen (ny rolle) 
Styremedlem Ayan Hamsa Mahamed, Stovner Oslo (ny) 
Vedtak: Disse ble valgt. 
  
b.   Kontrollkomite  
Leder: Gjertrud Fludal, Haugesund (ny) 
Ole Hans Styrmo Fjellvang, Undrumsdal (gjenvalg) 
Anette Hasle Berg, Sandefjord (ny) 
Jan Erik Køhne, Bergen (gjenvalg) 
Vedtak: Disse ble valgt. 
  
c.   Forslag til valgkomite 
Leder: Ida Braaten, Oslo (gjenvalg) 
Inger Olsbu, Grorud Oslo (gjenvalg) 
Ana Valentina Ahmed, Stovner Oslo (ny) 
Vara: Malin Ødegård, Redalen (ny)  
Vedtak: Disse ble valgt. 
  
d.   Valg av revisor 
FGH Revisjon (gjenvalg) 
Vedtak: Disse ble valgt. 
 
 

11. Avslutning av landsmøtet 
Ole Martin Ringdal Oldervik avsluttet landsmøtet og overbrakte hilsen fra nyvalgt leder 
Hilde Barene Rivera. 
 
I løpet av landsmøtet var det hilsninger fra flere organisasjoner: 
Videohilsen fra Geir Riise, styreleder i Actis. 
Videohilsen fra Ida Oleanna Hagen, generalsekretær i FORUT. 
Grethe Wiik hilste fra Skogblomsten Juba og takket for oppmerksomhet ved 100-
årsjubileet som ble tydelig markert lokalt i Lørenskog. Hun ønsket også velkommen til 
forestilling i november, der alle Jubalag får tilbud om rabatterte billetter. 

 
  
 
 



Etter møtet ble det informert om følgende arrangementer: 
Ole Martin Ringdal Oldervik informerte om at Juba Trondheim skal på julemarked i 
Trondheim. 
Hans Erik Skoglund informerte om at Jubaklubben Øens Blomst har 120-årsjubileum i 
oktober. 
Anette Hasle Berg har forbigått sitt eget 10-årsjubileum, men skal ha karneval i høst. 
Ole Hans Fjellvang inviterte til vintertreff 2.-4.februar 2024 på Ramnes skole. 
Eli informerte om kulturverkstedet som skal være 20.-22.oktober på Tonsenhagen skole, 
invitasjon kommer snart. 
Grethe Wiik informerte om et verdiseminar torsdag 19.oktober på Lørenskog VGS, tema 
rusbruk blant unge.  Samarbeid mellom IOGT Lørenskog, Lørenskog videregående skole 
og Lørenskog idrettsråd. 
Inger Olsbu informerte om juniorleiren 22.-28.juni 2024 som skal være på Risøya 
mellom Risør og Tvedestrand. Tema for leiren blir kystkultur. 
 
Alle styremedlemmer fra forrige periode ble takket for innsatsen. 

  
  

Ved protokollen 
  

____________________                             ________________ 
Unni Kristiansen                                                                                 Rune Mikkelvik 
  

Protokollen er gjennomlest og elektronisk signert 
Oslo, 10.10.2023 

  
____________________                                                       __________________ 
Grethe Wiik        Thorvald Lilleås 
 


